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 Valdes sēdes  

PROTOKOLS 

Rīgā 

28.08.2023 Nr. 1.4/23-VS-48 

Sēdes sākums: 15:05 

Sēdi vada: Eva Borska (Latvijas Universitātes Studentu padomes (turpmāk - LU SP) 

Priekšsēdētāja) 

Sēdi protokolē: Anete Patrīcija Raiskuma 

Sēdē piedalās:  

Eva Borska (LU SP Priekšsēdētāja) 

Ronalds Turnis (LU SP Priekšsēdētājas vietnieks) 

Eva Kiršteine (LU SP Sociālā virziena vadītāja) 

Domeniks Ulmanis (LU SP Iekšējās komunikācijas virziena vadītājs) 

Rolands Baumanis (LU SP Akadēmiskā virziena vadītājs) 

 

Biroja darbinieki:  

Liene Eglīte (LU SP Koordinētāja sabiedrisko attiecību jautājumos) 

Laura Šīraka (LU SP Koordinētāja sabiedrisko attiecību jautājumos) 

Laura Dace Pakalniete (LU SP Koordinētāja zinātnes jautājumos) 

Alens Aleksandrs Čerņa (LU SP IT sistēmu izstrādātājs) 

Agris Ratniks (LU SP Konsultants juridiskajos jautājumos) 

Līga Runčis (LU SP Koordinētāja atbalstītāju piesaistes jautājumos) 
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Darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Delegācijas no UniMAP uzņemšana 

4. Ielūgums uz Ronīšiem 

5. Par konferenci 

6. Darbinieku sapulce un pateicības 

7. Senāta un vadības aktualitātes 

8. KS izsludināšana 

9. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

10. FSP un SSK aktualitātes 

11. Iknedēļas e-pasti 

12. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

 

1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID 242 – Iesniegums par jaunu ĢZZF priekšsēdētāju; 

⎯ ID 243 – JF Kursu vecāko darbības pārskati; 

⎯ ID 244 – FMOF Kursu vecāko darbības pārskati; 

2. DK apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Delegācijas no UniMAP uzņemšana 

4. Ielūgums uz Ronīšiem 

5. Par konferenci 

6. Darbinieku sapulce un pateicības 

7. Senāta un vadības aktualitātes 

8. KS izsludināšana 

9. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

10. FSP un SSK aktualitātes 

11. Iknedēļas e-pasti 

12. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un 

datumu 



3. lapa no 8 

 

 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

3. Delegācijas no UniMAP uzņemšana 

E. Borska informē, ka saņemts e-pasts ar lūgumu studentu pārstāvjiem ierasties uz šīs 

delegācijas uzņemšanu 12. septembrī. Plānā paredzēts, ka nepieciešams satikties ar viņu 

delegācijas studentiem, kā arī piedalīties kopīgas ekskursijas pa universitāti organizēšanā.  

E. Borska: Vai ir kāds no klātesošajiem, kas noteikti var tikt šajā laikā? 

Neviens no klātesošajiem nav pieejams šajā laikā.  

E. Borska: Lūdzu sazinieties ar tiem, kas šobrīd nav šeit un noskaidrojam vai kāds no viņiem 

tiek, tiks uzrunāta arī L. Milča, kas ir LU SP pārstāve LU Erasmus Uzraudzības komisijā, bet 

ir ļoti svarīgi, ka arī ir vismaz 1 valdes vai biroja pārstāvis.  

4. Ielūgums uz Ronīšiem 

E. Borska informē, ka esam saņēmuši ielūgumu uz sporta spēlēm “Ronīši” 16. – 17. 

septembrī. Nepieciešams vienoties par to vai mēs piedalāmies šajā pasākumā un meklējam 

komandu.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Uzskatu, ka mums ir jāpiedalās, jo jau vairākus gadus neesam piedalījušies un 

tas jau ir kļuvis par iekšējo joku, tāpēc būtu pienācis laiks to mainīt.  

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks: Es atbalstu A. A. Čerņas viedokli, bet vēlos papildināt, ka būtu nepieciešams 

uzrunāt arī LU SP biedrus un FSP, jo biroja un valdes ietvaros mēs tik lielu komandu 

nesavāksim.  

E. Borska: Labi, tad visi konceptuāli piekrīt, ka mēs meklējam komandu un dodamies uz šīm 

sporta spēlēm? 

Klātesošie piekrīt.  

E. Borska: Lūdzu, D. Ulmani noskaidro, kas no valdes un biroja dosies uz šo pasākumu un 

tad attiecīgi uzrunā arī LU SP biedrus un FSP, lai varētu izveidot kopīgu LU SP komandu. 
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5. Par konferenci 

E. Borska informē, ka LU septembra beigās rīko konferenci par Akadēmisko godīgumu. Esam 

saņēmuši lūgumu izvirzīt studējošo pārstāvi, kas varētu piedalīties šīs konferences ietvaros 

rīkotā diskusijā, kurā tiks apskatīts Akadēmiskais godīgums zinātnē, studijās u.c.  

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks: Es labprāt piedalītos, bet šobrīd nevaru pateikt vai šajā laikā man nebūs jābūt 

praksē. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Es arī domāju, ka mums ir jāpiedalās, bet pats personīgi neesmu tas, kas varētu 

iesaistīties diskusijās.  

E. Borska: Labi, tad vienojamies, ka es atbildu, ka mēs piedalāmies, taču par konkrētu 

pārstāvi informēsim vēlāk. Vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav. 

6. Darbinieku sapulce un pateicības 

E. Borska informē, ka 1. septembrī notiks LU Darbinieku sapulce plkst. 10.00. Pasākuma 

apmeklēšana nav obligāta, bet jūs esat aicināti pievienoties. Pasākuma laikā tiks pasniegtas 

pateicības LU darbiniekiem un ja mēs vēlamies kādam pateikties, tad par to šodienas laikā ir 

jādod atbilde.  

E. Borska: Vai ir kāds ko mēs vēlētos izvirzīt? 

Klātesošie apspriežas par iespējamajiem kandidātiem.  

E. Borska: Tad esam vienojušies par to, ka varam izvirzīt I. Kuku, vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav.  

7. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par šī brīža Senāta un vadības aktualitātēm. Šodien notika vadības sēde, 

tajā tika skatīts konsolidācijas plāns, notika diskusija par tenūrporfesūru, kā arī par 

fakultāšu domēm. Drīzumā tiks sasauktas Senāta darba grupas par konsolidāciju, viena no 

tām būs eksaktajām zinātnēm un viena humanitārajām un sociālajām zinātnēm, rezultātā 

darba grupas iesniegs atzinumu par to, kā varētu izskatīties fakultāšu sadalījums.  

8. KS izsludināšana 

E. Borska informē par to, ka nepieciešams izsludināt KS, tāpēc vēlams saprast, kad mēs 

izsludinām šo KS, kas notiek ar LU SP Satversmes grozījumiem, kā arī vai šajā KS mēs vēl 

atstājam punktu par pilnvaru nodošanu valdei līdz aiznākamajai KS, kas visticamāk būtu 

septembra beigās.  
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E. Borska: Labi tad vispirms varam veidot diskusiju par pilnvaru nodošanu. Galvenais 

arguments, kāpēc es vispār iekļāvu šo punktu, ir tas, ka tuvojas dažādi lielie pasākumi, 

kuriem iespējams būtu nepieciešams grozīt budžetu. 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Es domāju, ka mēs varam atstāt pilnvaras KS un grozīt budžetu tā kā tas notiek 

standarta apstākļos.  

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam.  

A. Ratniks: Es domāju laiks atgriezties pie normālās prakses, jo kā tika pārbaudīts hibrīdās 

KS strādā diezgan labi un tādās nevajadzētu būt problēmām ar kvorumu.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim.  

R. Baumanis: Es arī domāju, ka šīs pilnvaras vajadzētu atstāt KS, jo tad arī mēs šos budžeta 

grozījumus veiksim pārdomāti un laicīgi.  

E. Borska: Labi, tad šādu punktu neiekļaujam DK, vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Nākamais, ko vēl vajadzētu izrunāt ir biedru atskaitīšana, tas ir jāveic ar 

balsojumu un skatoties uz KS apmeklējumu ir vairāki biedri, kas ir apmeklējuši tikai vienu 

vai divas KS un pēc tam pazuduši. Vispirms noteikti vajadzēs par to brīdināt FSP, bet kāds ir 

jūsu piedāvājums par to kādi varētu būt nosacījumi? 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks: Kārtības rullī ir minēts, ka valdei ir pienākums ierosināt balsojumu par kāda 

biedra atskaitīšanu, ja viņš ir neattaisnoti kavējis trīs KS.  

E. Borska dod vārdu R. Turnim. 

R. Turnis: Atbalstu A. Ratnika teikto un papildinu, ka noteikti par to būtu jābrīdina FSP, kā 

arī nepieciešams apkopot statistiku par to, kuri šie biedri ir un kuri ir riska zonā.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  

A. A. Čerņa: Es domāju, ka tad varētu būt nedaudz riskanti un domāju, ka pirmajā reizē 

varbūt varam izteikt brīdinājumu un vēlāk tad lemt par to nākamajā KS.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Atbalstu A. A. Čerņas viedokli. 

E. Borska: Tad varam vienoties, ka LU SP biedri un FSP vadītāji tiek informēti par šo, ko 

viņi var darīt situācijas uzlabošanai, vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Labi, tad varam doties pie nākamā diskutējamā jautājuma par LU SP Satversmes 

grozījumiem. Būtu nepieciešams vienoties uz kuru no Senāta sēdēm mēs varētu virzīt šos 

grozījumus.  
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E. Borska dod vārdu A. Ratnikam.  

A. Ratniks: Es domāju pirmo KS var likt 13.09. uz to vajadzētu būt gatavam dokumentam 

izskatīšanai otrajā lasījumā. Savukārt, trešā lasījuma KS tad varētu likt 27.09. un būtu 

ievērotas divas nedēļas starp tām. Tad varētu to virzīt izskatīšanai uz oktobra Senāta sēdi.  

E. Borska: 30. oktobris ir diezgan vēls termiņš, bet izskatās, ka ātrāk paspēt to īsti fiziski 

nebūs iespējams. Problēmas varētu rasties, ja Senāts kādu iemeslu dēļ nepiekrīt to apstiprināt, 

jo tad atbildība par šo jau pārietu visticamāk uz jaunajiem sasaukumiem.  

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam.  

A. Ratniks: Senāts var atmest tikai, ja konstatē juridiskas problēmas, tāpēc, ja mēs 

parūpējamies par to, ka viss ir kārtībā ar šo dokumentu pirms tam, arī potenciāli saskaņojot ar 

uzņēmumu reģistru, tad problēmām nevajadzētu būt.  

E. Borska: Labi, tad vienojamies par to, ka varētu likt nākamo KS 13. septembrī, plkst. 18.45. 

Kādi piedāvājumi vietām? 

Klātesošie vienojas par sēdes norisi LU Akadēmiskajā centrā.  

E. Borska: Vai klātesošajiem ir vēl kādi piedāvājumi par to, ko vajadzētu iekļaut DK? 

Provizoriskā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. Par izmaiņām LU SP biedru sastāvā 

3. Mandātu apstiprināšana 

4. Darba kārtības apstiprināšana 

5. LU SP Satversmes grozījumi (2. lasījums) 

6. LU SP Domnieku LSA vēlēšanas 

7. Balsu skaitīšanas komisijas vēlēšanas 

8. Senatoru vēlēšanas 

9. LU SP Valdes vēlēšanas 

10. Aktualitātes: 

10.1. Latvijas Studentu apvienības un nacionāla 

līmeņa 

10.2. LU Padomes 

10.3. LU Senāta 

11. Valdes atskaite 

 

Papildinājumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par LU SP KS izsludināšanu 13. septembrī plkst. 18.45 LU 

Akadēmiskajā centrā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 
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Lēmums: Apstiprināt LU SP KS izsludināšanu 13. septembrī plkst. 18.45 LU 

Akadēmiskajā centrā. 

9. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks informē, ka aizvadīta LSA un domnieku tikšanās ar Erasmus Student Network, viņi 

uzsvēra to, ka vēlas sadarboties ar LU SP, kā vienu no iemesliem minēja abu biroju 

atrašanos vienā ēkā. Iekšējā virziena sēdē tika nolemts rīkot mazo un lielo AII SP 

savstarpējās pieredzes apmaiņas semināru. Šodien notiks otrā akadēmiskā godīguma DG, 

kurā tiks izskatīts priekšlikums nostājai. Ir izsludināta pieteikšanās LSA Gada balvas 

organizatoru pozīcijām. Domnieku kolēģijai notika tikšanās ar L. Levadu, kurā tika 

pārrunāta LU SP un LSA sadarbība.  

10. FSP un SSK aktualitātes 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis informē par FSP aktualitātēm. FSP veic pēdējos sagatavošanās darbus 

pirmsaristoteļiem, kam tie vēl nav notikuši, vai arī uzsāk darbību pie rudens semestra 

pasākumiem. Šodien FMOF SP notiks kopsapulce.  

E. Borska dod vārdu R. Turnim.  

R. Turnis informē par SSK aktualitātēm.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine piemin, ka notika FORTHEM Student council tikšanās, kā arī nepieciešams 

vienoties par pārstāvjiem, kas dosies uz Norvēģiju.  

11. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot e-pasta plānu, lūdzu aizpildiet to ar aktuālajām DG, 

norises vietām, formātiem un laikiem, lai tas būtu gatavs izsūtīšanai rītdienas laikā. 

12. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 4. septembrī plkst. 18.30, hibrīda formātā Raiņa 

bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 4. septembri plkst. 18.30, 

un vietu hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Plkst. 16.12 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 
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 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 
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